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عدم تماس باشگاه پرسپولیس با کریم باقری برای تمدید 

قرارداد و حضور در دور جدید تمرینات سرخپوشان حرف 

و حدیث های زیادی را در مورد این مربی با اخلاق و محبوب 

کشورمان به همراه داشته است. یک سری صحبت هایی 

مبنی بر ممنوع الکاری باقری مطرح شده و از یک سو نیز 

گفته می شود خودش اعلام کرده فعلا قصد کار کردن ندارد. 

در تمام این روزها باقری ترجیح داد سکوت اختیار کند و 

توجهی به حواشی نداشته باشد. اما او در گفت وگوی مفصل 

با »فرهیختگان« سکوت خود را شکست و در مورد مسائل 

مختلف پاسخگوی سوالات شد. 

آقا کریم شایعات زیادی در مورد عدم همکاری شما با باشگاه 

پرسپولیس در چند روز اخیر در رسانه ها مطرح شده و حتی 

صحبت هایی را از برخی افراد در باشگاه شنیدیم که شما 

خسته هستید و اعلام کرده اید که قصد استراحت دارید. در 

این مورد توضیح می دهید؟

بله، خودم هم این شایعات را شنیده ام و به این خاطر ترجیح دادم 

صحبت کنم. به هر حال در فوتبال ما راحت شایعه سازی می کنند و 

واقعا نمی دانم این صحبت هایی که مبنی بر ممنوع الکار شدن من 

مطرح شده از کجا آب می خورد. تا الان که هیچ کس به من نگفته 

اجازه کار ندارم و بحث خستگی هم که مطرح کردید عجیب است. 

وقتی تا الان با من تماسی از سوی باشگاه گرفته نشده چطور شایعه 

می کنند خسته هستم و می خواهم دور از فوتبال باشم. همیشه 

گفته و باز هم می گویم اگر باشگاه تمایل به همکاری داشته باشد 

تماس می گیرند و پیشنهادشان را مطرح می کنند، اما اگر تماسی 

گرفته نمی شود دلیل ندارد این حواشی ایجاد شود. 

شاید به باشگاه اعلام کرده اند که با شما همکاری نداشته 

باشند؟

این را می توانید از باشگاه بپرسید. به هر حال من قراردادی با باشگاه 

ندارم و پیشنهادی هم برای عقد قرارداد جدید از سوی باشگاه 

نداشته ام. شاید باشگاه درگیر قراردادهای بازیکنان و افراد دیگر 

است و فرصت فکر کردن به من را نداشته اند. 

یعنی اگر باشگاه تماس بگیرد شما مشکلی برای ادامه همکاری 

با پرسپولیس ندارید؟

تا الان که تماسی نگرفته اند و وقتی این اتفاق افتاد می شود در 

این مورد صحبت کرد. البته من به  نظر دوستان احترام می گذارم و 

اگر تمایلی برای ادامه همکاری نداشته باشند هیچ مشکلی وجود 

ندارد. در هر صورت هر آمدنی رفتنی دارد. قرار نیست که تا ابد در 

پرسپولیس بمانم. 

اینکه نه باشگاه و نه یحیی گل محمدی پیشنهادی برای ادامه 

همکاری نداده اند، برای شما ناراحت کننده نیست؟

نه، چرا باید ناراحت باشم. حق مسلم باشگاه و سرمربی تیم است 

که در این مورد تصمیم بگیرند. من هیچ وقت از هیچ کس توقعی 

نداشته و نخواهم داشت. همان طور که گفتم اگر خواستند مثل 

سال های گذشته در خدمتم اگر هم نه بدون هیچ مشکل و ناراحتی 

این همکاری ادامه پیدا نمی کند. 

با هیچ یک از اعضای باشگاه و کادرفنی که مشکلی ندارید؟

نه من با هیچ کس در باشگاه و تیم مشکلی ندارم و مساله خاصی 

هم پیش نیامد. 

گل محمدی برای لیست ورود و خروج تیم با شما مشورت 

نکرد؟

نه، وقتی قراردادی با باشگاه ندارم و تماسی هم برای همکاری نبوده 

چرا باید مشورت می کردند. 

شما بعد از قهرمانی در لیگ و جام حذفی سکوت کردید؟ 

مساله خاصی وجود داشت؟

نه، چه مساله ای. دوستان صحبت کردند و من نیازی ندیدم در 

آن مقطع حرف بزنم. 

الان نمی خواهید در مورد فصل سختی که سپری کردید، 

صحبت کنید؟

هیچ فصل راحتی در این چند سال نداشتیم. جذابیت فوتبال همین 

است که روزهای خوب و بد زیادی دارد. در فصلی که گذشت در 

مقطعی شرایط سخت شد و صدر جدول را از دست دادیم. باخت 

به سپاهان خیلی برای تیم گران تمام شد و بعد از این بازی بچه ها 

همه هم قسم شدند که بازی های آینده را بدون توجه به نتایج حریفان 

ببرند که این اتفاق رخ داد و خوشبختانه توانستیم به صدر برگشته 

و فصل را خیلی خوب با دو قهرمانی تمام کنیم. هر چند این نتایج 

به سختی رقم خورد و حواشی زیادی را برای تیم ما ایجاد کردند که 

خوشبختانه اعضای تیم رفتار حرفه ای داشتند و بدون توجه به 

این مسائل مسیر خودشان را پیش گرفتند که خوشبختانه به دو 

قهرمانی ختم شد. به طور حتم یکی از دلایل اصلی موفقیت تیم 

اتحاد و همبستگی مان بود که ارزش زیادی داشت. 

برخی سعی کردند قهرمانی های پرسپولیس را به مسائل داوری 

ارتباط دهند، نظر شما در این خصوص چیست؟

در این چند سال از این جوسازی ها زیاد در مورد پرسپولیس 

اتفاق افتاده است. هر  بار که ما قهرمان شدیم آن را به یک چیز 

ربط دادند. خیلی به این مساله نباید توجه کرد. همیشه یک 

عده هستند که ناکامی و ضعف شان را با پرداختن به مسائل 

پوچ و بی ارزش توجیه می کنند. این افراد بارها از دست های 

پشت پرده و مسائل اینچنینی در مورد قهرمانی پرسپولیس 

حرف زده اند اما یک بار صراحتا نگفته اند که عوامل پشت پرده 

چه  کسانی هستند و به چه  شکل پرسپولیس از جانب ارگانی 

یا شخصی حمایت شده است. با حرف زدن که نمی شود 

قهرمانی های یک تیم را زیر سوال برد. باید با مدرک و سند 

هر ادعایی را مطرح کرد در غیر این صورت حرفی که فقط به 

زبان آمده باشد پوچ و بی ارزش است. 

به نظر شما وقتش نرسیده که با بازیکنان و مربیانی که به دنبال 

متهم کردن باشگاه های دیگر هستند، برخورد شود؟

از کدام برخورد صحبت می کنید؟ در این فوتبال همه چیزمان به هم 

می آید و نباید انتظار برخورد با خاطیان را داشت. 

در مورد حضور جواد نکونام در استقلال چه نظری دارید؟ آیا 

او می تواند در این تیم موفق شود؟

جواد از دوستان خوب من است و فقط می توانم برای او آرزوی 

موفقیت کنم. حتما خود جواد هم می داند که کار کردن در استقلال 

و پرسپولیس با تیم های دیگر خیلی تفاوت دارد و روزهای سختی در 

استقلال در انتظارش است. امیدوارم بتواند این مسیر را به خوبی 

پیش ببرد و دل هواداران تیمش را شاد کند. 

تیم ملی اخیرا در تورنمنت کافا شرکت کرد، فرصت کردید 

بازی های این تیم را ببینید؟

تا حدودی بازی های تیم ملی را دیدم و اعتقادم این است که برای 

موفقیت در جام ملت ها باید بازی های دوستانه خوبی برگزار کنیم. 

در مورد کیفیت حریفان تیم ملی در کافا انتقاد زیاد شد، اما شخصا 

اعتقادم این است که تیم ملی در هر شرایطی باید حمایت شود و 

فرقی نمی کند سرمربی تیم ملی چه فردی باشد. منتقدان هم 

مسلما سربلندی تیم ملی را می خواهند و دوست دارند این تیم در 

جام ملت ها موفق شده و نتایج درخشانی بگیرد. ان شاءالله با کادر 

ایرانی که در این مسابقات خواهیم داشت بتوانیم دست به کارهای 

بزرگی بزنیم و مردم خوشحال شوند. 

اخیرا بحث پاداش هایی که به ملی پوشان بابت صعود 

به جام جهانی و نتایجی که در این مسابقات کسب شد، 

خیلی سوژه شد. شما ناراحت نیستید که پاداش صعود 

به جام جهانی به افرادی تعلق گرفت که همراه تیم ملی در 

آن مسیر نبودند، اما به شما و دیگر مربیان تیم ملی چیزی 

تعلق نگرفت؟

حقیقتش خیلی دنبال پاداش صعود نبوده و نیستم و هیچ وقت هم 

این قضیه را پیگیری نکردم. اما اینکه پاداش ها به چه افرادی تعلق 

گرفت و آیا این افراد در آن مقطع همراه تیم بودند یا نه را مسئولانی 

که این پاداش ها را دادند باید جواب دهند. مسلما این وسط حق 

یک سری ها از جمله وحید هاشمیان خورده شد. وحید از همان 

استارت کار تیم ملی بعد از معرفی کادر جدید در خدمت تیم ملی 

بود و به شخصه شاهد بودم که چقدر برای صعود تیم ملی از مرحله 

گروهی و بعد مرحله نهایی زحمت کشید. اما نتیجه این زحمت ها 

چه شد؟ متاسفانه بعد از رفتن اسکوچیچ اصلا رفتار خوبی با وحید 

هاشمیان نشد و حتی از لیست پاداش بگیران هم او را حذف کردند. 

یک سری ها از حجب و حیای وحید سوءاستفاده کردند و شاید اگر 

او هم بد و بیراه بلد بود و مصاحبه تندی می کرد این طور با او رفتار 

نمی کردند. کاری با وحید کردند که از مربیگری در ایران دلسرد 

شد و به آلمان برگشت. در حالی که او بالاترین مدارک مربیگری را 

دارد و کارش را هم خیلی خوب بلد است. همان طور که گفتم فقط 

چون سرش به کار خودش است و اهل حاشیه نیست، این برخورد 

را با او داشتند. فقط می توانم بگویم متاسفم برای مسئولانی که 

اینچنین با بزرگان این فوتبال برخورد می کنند. 

کریم باقری در گفت وگو با »فرهیختگان«: هاشمیان چون بدوبیراه گفتن بلد نیست پاداشش را ندادند

قرار نیست تا ابد در پرسپولیس بمانم
 در این فوتبال نباید انتظار برخورد با خاطیان را داشت               شاید باشگاه فرصت فکر کردن به من را نداشته است

نقلوانتقالاتازهفتهبعدرونقمیگیرد؟

برخی تیم ها منتظر پر شدن لیست تیم های متمول
در فاصله تقریبا یک ماه مانده به آغاز فصل جدید مسابقات لیگ برتر نیمی از تیم ها هنوز دور جدید تمرینات 

خود را شروع نکرده اند و یک سری از تیم ها نیز با تیمی نصف و نیمه کار خود را شروع کرده اند. این در حالی 

اســـت که خیلی از بازیکنان قراردادشـــان با باشگاه های خود به اتمام رسیده و به عنوان بازیکن آزاد از سوی 

ایجنت ها در قالب یک پک معرفی می شوند. در این میان باشگاه ها نیز اقدامی درخصوص جذب این دسته 

از بازیکنان نکرده و به دنبال این هستند تا با کمترین قیمت آنها را به خدمت بگیرند. اما در این میان وضعیت 

باشگاه های متمول متفاوت است و این باشگاه ها ضمن تمدید قرارداد ستاره های خود با رقم های هنگفت، 

چند بازیکن شـــاخص را هم با دستمزد ســـنگین به خدمت گرفته اند. در همین راستا با خبر شدیم تعدادی 

از باشـــگاه ها که قرار نیســـت پول زیادی در نقل و انتقالات خرج کنند منتظر هستند تا باشگاه های متمول 

لیست شـــان پر شده تا بازیکنان آزاد مدعی نشـــوند که از این گونه تیم ها پیشنهاد مالی خیلی خوب دارند. 

شاید بتوان گفت تقریبا دو سوم باشگاه های لیگ برتری همین رویه را در پیش گرفته اند. با توجه به این قضیه 

اکثر این باشگاه ها از هفته آینده تقریبا وارد بازار نقل و انتقالات شده و اقدام به تکمیل تیم خود خواهند کرد. 

نکونامهنوزلیستیبهباشگاهندادهاست

باشگاه استقلال: سقف رعایت شود؛ بعدا توافق!
مذاکرات جواد نکونام برای بستن زودهنگام استقلال با بازیکنان مختلف همچنان ادامه دارد. در این خصوص 

طی روزهای گذشـــته برخی اخباری منتشر شـــد مبنی بر اینکه با تفویض اختیار سرپرست مدیریت باشگاه 

به جواد نکونام، ســـرمربی جدید آبی ها به صورت مســـتقیم دست به کار شده تا با هماهنگی با ارکان باشگاه 

ازجمله کریمی و امیری باب مذاکرات خود را با بازیکنان درخواستی آغاز کند. 

بر همین اســـاس از باشـــگاه استقلال خبر می رسد هنوز سرمربی جدید این باشگاه لیست خود را به کریمی 

ارائه نداده و مذاکرات برای توافق با بازیکنان جدید همچنان ادامه دارد. گفتنی اســـت از ســـوی باشگاه این 

تفویض اختیار در امور نقل و انتقالاتی استقلال در حالی به سرمربی تیم سپرده شده که به نکونام تاکید شده 

اســـت او باید سقف قرارداد را برای بســـتن قرارداد با بازیکنان جدید یا تمدید قرارداد با سایر بازیکنان لحاظ 

کند. در این زمینه شنیده می شود سقف 15 میلیاردی برای بازیکنان استقلال در فصل پیش رو تعیین شده 

و این در حالی است که طبق شنیده ها برخی از بازیکنان فعلی استقلال که همچنان با این باشگاه قرارداد 

دارند این سقف را نپذیرفته و خواستار افزایش مبلغ قرارداد خود نسبت به فصل گذشته هستند!

قانونسقفقرارداددرپشتصحنهنقل
وانتقالاتتبدیلبهیکجوکبیمزه

شدهاست

سقف شکافت!

روزی کـه خبـر توافق باشـگاه ها بـرای اجـرای آیین نامه ای 

بـا چندیـن بنـد و تبصـره برای کنتـرل بازار نقـل و انتقالات 

و سروسـامان دادن بـه وضعیـت پنجـره تابسـتانی لیـگ 

برتـر فوتبـال ایـران در رسـانه ها پیچیـد، بسـیاری معتقـد 

بودنـد ایـن دسـتورالعمل ضمانـت اجرایی نـدارد و بالاخره 

باشـگاه ها، ایجنت هـا و البتـه خـود بازیکنـان راه هـای دور 

زدن آن را پیـدا خواهنـد کـرد. یکی از مهم ترین شـروط این 

آیین نامـه ایـن بـود کـه باشـگاه ها برای فصل جدید سـقف 

بودجـه خواهنـد داشـت و بیـش از آن نمی تواننـد هزینـه 

کننـد. امـا اینکـه ایـن قانـون چگونـه اجرایی خواهد شـد و 

آیـا اصـلا اراده ای بـرای نظـارت بر آن وجود خواهد داشـت 

یا نه، سـوالاتی بود که خیلی زود مشـخص شـد قرار نیسـت 

پاسخ روشنی به آن داده شود. با استارت پنجره تابستانی 

شـرایط به گونـه ای پیـش رفـت کـه ظاهـرا قـرار نیسـت این 

سـقف بودجـه در برخـی تیم هـا رعایـت شـود. چیـزی کـه 

ایـن روزهـا بیشـتر بـه چشـم می آیـد، ایـن اسـت کـه عمـلا 

باشـگاه های متمـول و پولـدار کـه معمـولا دغدغـه مالـی 

ندارنـد و نفـرات مدنظرشـان را به راحتـی جـذب می کننـد 

به سـرعت مشـغول خریدهـای جدیـد هسـتند و شـایعاتی 

کـه دربـاره برخـی پرداختی هـای آنهـا منتشرشـده نشـان 

می دهـد کـه بـا ایـن رونـد نمی تـوان بـه اجـرای ایـن قانون 

حداقـل توسـط آنهـا امیدی داشـت. 

این درحالی اسـت که قرار بود تمرینات دو تیم اسـتقلال و 

پرسـپولیس امروز آغاز شـود و سـرخابی ها روند آماده سازی 

خود را برای فصلی دشـوار شـروع کنند اما از اردوی قرمزها 

خبـر می رسـد کـه ظاهـرا بازیکنـان این تیم کـه همچنان از 

باشـگاه طلبکار هسـتند به نوعی دسـت به اعتصاب زده اند 

و تـا زمانـی کـه باشـگاه بـا آنها تسویه حسـاب نکنـد، حاضر 

نیسـتند در تمرینـات حاضـر شـوند. آبی هـا هـم دیـروز در 

بیانیـه ای اعـلام کردنـد تمرینـات خـود را بـا یـک  روز تاخیر 

آغـاز می کننـد و مشـکلات مالـی در ایـن باشـگاه البتـه بـه 

مراتـب بیشـتر و ملموس تـر اسـت، از سـویی روالـی کـه 

در سـال های اخیـر در بیـن بازیکنـان باب شـده می توانـد 

خریدهـای ابتـدای فصـل بـرای برخـی تیم ها را با چالشـی 

جـدی مواجـه کند؛ چراکه بیشـتر سـتاره های کنونـی بازار 

نقـل و انتقـالات پیـش از امضـای قـرارداد خواسـتار واریـز 

بخشـی از قرارداد به حساب شـان هستند که البته این عدد 

معمولا بیش از 5 میلیارد تومان است و حتی درمورد برخی 

بازیکنـان پرطرفـدار در این پنجره گفته می شـود ارقامی در 

حـدود 10 تـا 15 میلیـارد تومان درخواسـت کرده اند، فقط 

بـرای اینکـه امضای خود را پـای قرارداد بیندازند. در چنین 

آشـفته بازاری بدون شـک رقابـت بیـن باشـگاه ها عادلانـه و 

منصفانـه نخواهـد بـود و هـر تیمی کـه پشـتوانه مالی بهتر 

داشـته باشـد و بـه کارخانه هـا و افـراد متمـول وصل باشـد، 

بهتـر و سـریع تر می توانـد تیـم خـود را بسـته و خـود را بـه 

جمـع مدعیـان فصـل بیست وسـوم اضافه کند. 

حـالا می تـوان بـا اطمینان بیشـتری از این گفـت که قانون 

سـقف بودجه بیشـتر برای اجرا نشـدن تصویب شـده و این 

روزها به یک جوک بی مزه در فوتبال ما تبدیل شـده اسـت.

پیشنهادتیمجنوبیبهاندازهسقفآبیها

 توافق اولیه آغاسی با فولاد 
پیش از  حضور نکو در استقلال

عصر فردا اســـتقلالی ها تمرینات خود را به صورت رســـمی برای شروع قدرتمندانه در فصل جدید 

رقابت ها آغاز خواهند کرد. این در حالی اســـت که تکلیف بازیکنان جدید این تیم هنوز نامشخص 

بوده و همچنان خبر از توافق رســـمی و قطعی با هیچ بازیکنی مطرح نشده است. این در شرایطی 

است که طی روزهای گذشته برخی اخبار حکایت از بازگشت عارف آغاسی به استقلال برای فصل 

پیش رو دارد و برخی مدعی شدند با توجه به همکاری نکونام با این مدافع در فولاد، آغاسی بی میل 

نیســـت تا دوباره شاگرد کاپیتان پیشـــین تیم ملی این بار در باشگاه تهرانی شود. نکته قابل توجه 

در این بین اینکه فولادی ها نیز قبل از پیشنهاد استقلال و حتی انتخاب نکونام برای سرمربیگری 

این تیم به آغاســـی پیشنهاد تمدید قرارداد داده اند که البته شنیده ها حکایت از توافق طرفین در 

آن مقطع زمانی دارد؛ هرچند طبق اطلاعات جدید تر آغاســـی در مسیر تهران قرار گرفته و احتمالا 

به زودی استقلال از او رونمایی خواهد کرد. همچنین رقم پیشنهادی فولاد به آغاسی اندازه سقف 

قرارداد استقلالی هاست و حالا این آغاسی هست که باید تصمیم بگیرد برای ادامه مسیر فوتبالی 

خود دوباره به جمع آبی ها بازگشته یا اینکه به کار خود در اهواز ادامه دهد. 

بیژنطاهریدرسمتجدید؛خبریازکادرفنینیست

آبی ها همچنان در جست وجوی سرپرست جدید
بعد از قطع همکاری احتمالی با بیژن طاهری، باشـــگاه اســـتقلال طی روزهای گذشته مذاکرات 

خود را با چند تن از پیشکسوتان استقلالی آغاز کرده و این در شرایطی است که هنوز در این زمینه 

تلاش ها راه به جایی نبرده، در حالی که تمرین اســـتقلالی ها عصر فردا آغاز می شـــود اما همچنان 

خبری از انتخاب سرپرســـت برای این باشـــگاه نیست.  درخصوص بیژن طاهری گفته می شود که 

او گویا قرار اســـت در ســـمتی جدید و در حوزه مدیریت اداری به کار گرفته شده و سمت سرپرستی 

به فرد دیگری ســـپرده خواهد شـــد. البته در این خصوص شنیده می شود نه درباره سرپرستی و نه 

بحث امور اداری با طاهری تا امروز مذاکره ای صورت نگرفته اســـت، ضمن اینکه چندی پیش نیز 

درخصوص بازگشـــت به عرصه فنی توسط طاهری نیز اخباری منتشر شده که این مورد نیز صحت 

نداشته و طاهری فعلا دوران استراحت را طی می کند. 

نساجیقبلازرشید،حسینیرامیخواست

کاپیتان استقلال و رد پیشنهاد تیم شمالی 
تمرینات استقلال قرار است فردا در مجموعه ورزشی کمپ ناصر حجازی رسما زیر نظر جواد نکونام آغاز 

شود. این در حالی است که هنوز اقدامات سرمربی و کادرفنی جدید استقلال برای تکمیل لیست بازیکنان 

این تیم نتیجه ای نداده و در بسیاری از پست ها هنوز تکلیف بازیکنانی که قراردادشان با استقلال به پایان 

رسیده و جایگزین های آنها و بعضا بازیکنان جدید مشخص نشده است. در واقع تا این لحظه اگر چه گفته 

می شـــود استقلال با برخی بازیکنان به توافق رسیده، اما همان طور که نوشتیم مشکل نقدینگی در این 

باشـــگاه پرطرفدار باعث شده است تا فعلا دست مدیریت و کادرفنی برای امضای 

قرارداد با بازیکنان جدید بســـته باشد.  بر همین اساس نیز از مدت ها قبل خبر 

داده بودیم که هیچ کدام از دو گلر تراکتور مدنظر نکونام نیستند و سرمربی آبی ها 

برای قفس توری استقلال به دنبال دروازه بان خارجی است. در این خصوص 

نوشـــتیم درصورتی که نتایجی در این زمینه حاصل نشود سیدحسین 

حســـینی، دروازه بان و کاپیتان فصل گذشته استقلالی ها دوباره 

این شانس را خواهد داشت که به حضورش در جمع آبی ها ادامه 

دهد. این در شرایطی است که با توجه به اتمام قرارداد این بازیکن 

با اســـتقلالی ها، برای تداوم همکاری باید طرفین دوباره به توافق 

برسند.  نکته قابل توجه اینکه شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حکایت 

از آن دارد که حســـینی همچنان میل به ادامه همکاری با استقلال دارد و از 

سوی دیگر این نکونام است که باید در این زمینه حرف اول و آخر را بزند. به نظر 

می رسد برخی مسائل مورد تایید نکونام قرار نگرفته و به همین دلیل فعلا شرایط 

ادامه همکاری استقلال با حسینی در هاله ای از ابهام قرار دارد، اما همان طور که 

پیش از این مطرح کردیم سید استقلالی ها همچنان در آب نمک گلر احتمالا 

خارجی خوابیده تا همچنان شانس ادامه همکاری با وی باقی بماند.  حسینی 

که طی این روزها مورد نقد هواداران استقلال در فضای مجازی قرار گرفته طی 

روزهای اخیر با پیشـــنهادی از نساجی نیز مواجه شده که وی این پیشنهاد را 

رد کرده اســـت. در این خصوص شنیده می شود نساجی چی ها قبل از اینکه 

با رشید مظاهری به توافق دست پیدا کنند به سید حسین حسینی پیشنهاد 

حضور در تیم شمالی را داده اند که این گلر این پیشنهاد را در همان بدو امر 

نپذیرفته تا همچنان به ادامه همکاری با استقلال امیدوار باشد. 

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

سیامک خاجی
دبیر گروه ورزش


